
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 6. 2. 2006 

 
Přítomni:  prof. Josef Kovalčuk, MgA. Lucie Abou, Bc. Sylva Tománková, MgA. Ondřej 

Vodička, Ing. Iva Oulehlová 
Omluveni: prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium děkana projednalo Výroční zprávu DIFA za rok 2005. Do 10. 2. budou 
doplněny chybějící informace. 

 Tajemník informoval kolegium o nabídce Hudební fakulty JAMU, a sice o poskytnutí 
vyžazených klavírů pro účely DIFA. V této věci bude tajemník kontatkovat vedoucího 
kabinetu hlasové a hudební výchovy Mgr. K. Hegnera, zda je třeba výměny v rámci 
ateliéru muzikálu. 

 Děkan tlumočil stanovisko DIFA k řešení technického vjezdu do studia Marta (přes ateliér 
Scénografie na Bayerově 3) - byla doporučena varianta č. 3, tedy výtah mimo budovu 
(chodník na ulici Bayerova) a rozšíření místnosti ateliéru scénografie (vzhledem ke 
zhoršení světelných podmínek díky plánované zdi Ústavního soudu ČR) 

 Děkan DIFA informoval o zasedání Velké umělecké rady, na které byl mimo jiné 
schválen návrh na jmenování doc. Jána Zavarského profesorem. 

 Tajemník informoval o problematice překladů a jejich vyúčtování s firmou BOKS – v této 
věci bude kontaktována kvestorka 

II. Studijní záležitosti: 
 Žádosti studentky 1. ročníku Bc. studia DM B. Filipové o ukončení studia bylo vyhověno. 

 Žádost studenta 1. ročníku JT R. Bůžka o přerušení studia byla zamítnuta. 

 Kolegium děkana projednalo žádost D. Cádrové a tvůrčího týmu projektu Pěna dní o 
poskytnutí vyšších finančních prostředků – cca 7.800,- Kč na realizaci tohoto projektu. 
Důvodem žádosti o vyšší příspěvek školy na tento projekt, jak uvádí tvůrčí tým, je 
skutečnost, že se jedná o absolventský bakalářský projekt. Kolegium děkana žádost 
zamítlo a potvrdilo stanovisko, že absolventský bakalářský projekt má stejnou důležitost 
(a tedy i finanční dotaci) jako jakýkoli jiný projekt (tedy cca 1.500,- Kč). 

 L. Abou informovala o průběhu realizace projektu ESF Kvalitativní rozvoj studijního 
programu cestou spolupráce s profesionálními uměleckými tělesy. Dnes ve 14.30 se 
uskuteční schůzka s vedením NDB, na které bude projednána možnost realizace projektů 
DIFA na Malé scéně MD NDB v rámci projektu ESF. V tomto směru byla v rámci ESF na 
kolegiu projednána možnost účasti projektu DIFA Pěna dní. 

III.  Zahraniční záležitosti: 
 S. Tománková informovala o stavu interních přihlášek do programu Socrates - Erasmus. 
 S. Tománková informovala, že byla odeslána přihláška na festival Its v Amsterodamu, a 

sice inscenace ateliéru KSFT L´Amfiparnaso. 
 Kolegium dále projednalo zájezd do Rakouska, KUG Graz v rámci grantu AKTION. L. 

Abou ověří termín zájezdu. 
 Kolegium děkana projednalo pokračování v účasti výboru ELIA a otázku, kdo bude 

reprezentovat DIFA v ELIA. K tématu se kolegium vrátí na některém z příštích zasedání.  
 
zapsala L. Abou 


